
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 

Cēsīs, Cēsu novadā 

2024.gada 27.jūnijā          Nr.7 
 

Sēde sasaukta: 27.06.2024 

Sēdi atklāj: 27.06.2024. plkst.09:00:39 

Sēdi slēdz: 27.06.2024. plkst.12:02:09 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis  Grosbergs, Hardijs 

VENTS, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Piedalās: Līga Bukovska, pašvaldības izpilddirektore, Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora 

vietniece, Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks, Vladimirs 

Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Dace Eihenbauma, Attīstības 

pārvaldes vadītāja, Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas 

vadītāja, Vija Gēme, Būvvaldes vadītāja, Irēna Suipe, Būvvaldes vadītāja vietniece, Dace Pastva, 

Juridiskās pārvaldes juriste, Zane Pīpkalēja, Vides attīstības projektu vadītāja, Līga Medne, 

Līgatnes apvienības pārvaldes vadītāja, Egils Grigorjevs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 

energopārvaldnieks, Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Lelde Burdaja, 

Vecpiebalgas apvienības pārvaldes vadītāja p.i., Ainārs Amantovs, Priekuļu apvienības pārvaldes 

mežsaimniecības speciālists, Juris Joksts, Cēsu digitālā centra vadītājs, Elīna Stapulone, domes 

deputāte, Ineta Ledauniece, IU “Konkurents” pārstāve 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Satiksmes drošības komisijas lēmuma apstrīdēšanu 

 2.  Par  meža apsaimniekošanas funkcijas nodošanu Cēsu novada Centrālajai administrācijai  
 3.  Par Cēsu novada domes noteikumu “Transportlīdzekļa izmantošanas un izdevumu 

uzskaites kārtība” apstiprināšanu  
 4. 

 

5.   

Par Cēsu pilsētas lokālplānojuma, grozot teritorijas plānojumu, pilnveidotās redakcijas 

nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai 

Par nekustamā īpašuma “Kauliņi 1”, kadastra Nr.4246 001 0030, Meijermuiža, Drabešu 

pagasta, Cēsu novadā, detālplānojuma apstiprināšanu 

 6.  Par konceptuālu atbalstu Cēsu novada pašvaldības dalībai Viedās pilsētas izaicinājuma 

pilotprojektā “Gudra atkritumu savākšana pilsētās” (SmartWaste) 
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Sēdes vadītājs I.Putniņš rosina iekļaut sēdes darba kārtībā 4 papildus jautājumus: 

1. Par Cēsu novada būvvaldes faktisko rīcību 

2. Par zemes īpašumos Pilsoņu ielā 2B un Pilsoņu ielā, Līgatnē, Cēsu novadā robežu 

pārkārtošanu un maiņu 

3. Energopārvaldnieka atskaite par energoresursu izlietojumu 

4. Informācija par energopārvaldības sistēmas izveidi un uzturēšanu Cēsu novadā 

Kā arī rosina samainīt sēdes 4. un 5.jautājumu ar vietām. Komitejas locekļiem nav iebildumu 

šādām sēdes darba kārtības izmaiņām.  

Ņemot vērā 25.06.2024. Satiksmes drošības komisijas lēmumu, I.Putniņš aicina izņemt no darba 

kārtības 1.jautājumu “Par Satiksmes drošības komisijas lēmuma apstrīdēšanu” un tā vietā iekļaut 

informatīvo ziņojumu par Satiksmes drošības komisijas 25.06.2024. pieņemtā lēmuma būtību. 

Deputāts H.Vents  uzskata, ka komiteja nevar atcelt 1.jautājuma “Par Satiksmes drošības 

komisijas lēmuma apstrīdēšanu” izskatīšanu, jo Cēsu novada dome 20.06.2024. domes sēdē lēma 

šo jautājumu atkārtoti izskatīt Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas sēdē un pēc tam pieņemt 

lēmumu domes ārkārtas sēdē. 

Sēdes vadītājs I.Putniņš paskaidro, ka šī lēmuma lemjošā daļa vairs nav aktuāla, jo Satiksmes 

drošības komisija ir pieņēmusi lēmumu atcelt rīkojuma zīmi Nr.402 “Braukt pa labi” Piebalgas 

ielas – Vaļņu ielas krustojumā no 26.06.2024. 

Deputāte E.Frīdvalde-Andersone lūdz Juridisko pārvaldi sniegt skaidrojumu par radušos situāciju. 

Juridiskās pārvaldes vadītāja vietnieks V.Tirzmalis skaidro, ka Administratīvā procesa likuma 

85.panta pirmā daļa nosaka, ka adresātam nelabvēlīgu tiesisku administratīvo aktu iestāde var 

atcelt jebkurā brīdī. Administratīvo aktu par ceļazīmes uzstādīšanu ir pieņēmusi Satiksmes 

drošības komisija, kurai dome ir deļeģējusi funkciju regulēt satiksmes organizāciju un piešķīrusi 

tiesības izdot administratīvos aktus. Satiksmes drošības komisija 25.06.2024.ir atcēlusi savu 

11.04.2024.pieņemtā administratīvā akta “Par labā pagrieziena aizlieguma atcelšanu Rīgas ielā 

krustojumā ar Gaujas ielu, Cēsīs”2.punktu. Jautājums ir izskatīts un iesniegums ir apmierināts, ir 

zudis pamats šo jautājumu izskatīt domes sēdē. 

Komitejas locekļi vienbalsīgi atbalsta izslēgt no komitejas sēdes darba kārtības jautājumu “Par 

Satiksmes drošības komisijas lēmuma apstrīdēšanu” un tā vietā iekļaut informatīvu ziņojumu par 

Satiksmes drošības komisijas 25.06.2024.lēmumu un tālākajām darbībām satiksmes organizēšanā 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Informācijas par Satiksmes drošības komisijas 25.06.2024. lēmumu un tālākajām 

darbībām satiksmes organizēšanā 

2  Par  meža apsaimniekošanas funkcijas nodošanu Cēsu novada Centrālajai 

administrācijai  

3  Par Cēsu novada domes noteikumu “Transportlīdzekļa izmantošanas un 

izdevumu uzskaites kārtība” apstiprināšanu  
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4  Par nekustamā īpašuma “Kauliņi 1”, kadastra Nr.4246 001 0030, Meijermuiža, 

Drabešu pagasta, Cēsu novadā, detālplānojuma apstiprināšanu 

5  Par Cēsu pilsētas lokālplānojuma, grozot teritorijas plānojumu, pilnveidotās 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai 

6  Par konceptuālu atbalstu Cēsu novada pašvaldības dalībai Viedās pilsētas 

izaicinājuma pilotprojektā “Gudra atkritumu savākšana pilsētās” (SmartWaste) 

7  Par Cēsu novada būvvaldes faktisko rīcību 

8  Par zemes īpašumos Pilsoņu ielā 2B un Pilsoņu ielā, Līgatnē, Cēsu novadā robežu 

pārkārtošanu un maiņu 

9  Energopārvaldnieka atskaite par energoresursu izlietojumu 

10  Informācija par energopārvaldības sistēmas izveidi un uzturēšanu Cēsu novadā 
 

1. 
Informācija par Satiksmes drošības komisijas  

25.06.2024.lēmumu un tālākām darbībām satiksmes organizēšanā 

Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās J.Žagars, E.Frīdvalde-Andersone, J.Joksts, H.Vents, E.Stapulone, I.Putniņš, I.Ledauniece 

Satiksmes drošības komisijas priekšsēdētājs V.Kalandārovs informē par Satiksmes drošības 

komisijas 25.06.2024.pieņemto lēmumu un tā pieņemšanas gaitu. Pieņemtais lēmums paredz 

atcelt rīkojuma zīmi nr.402 “Braukt pa labi” Piebalgas ielas – Vaļņu ielas krustojumā no 

26.06.2024, kā arī uzdot Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei un Cēsu Digitālajam centram veikt 

padziļinātu transporta satiksmes plūsmas monitoringu, uzstādot papildus video novērošanas 

kameras ielas posmā no Piebalgas ielas, Vaļņu ielas un Kases ielas krustojuma līdz Līvu laukumam. 

Pēc monitoringa rezultātu saņemšanas Satiksmes drošības komisija atgriezīsies pie jautājuma 

izskatīšanas par satiksmes plūsmas organizāciju Rīgas ielā. Pamats lēmuma pieņemšanai ir 

saņemtā papildus informācija par Satiksmes drošības komisijas lēmuma ietekmi uz uzņēmumu 

saimnieciskās darbības rādītājiem. Cēsu Digitālā centra vadītājs J.Joksts informē komiteju kā 

tehniski notiks transporta satiksmes plūsmas monitorings. 

 

Deputāts J.Žagars atslēdzas no komitejas sēdes un turpmāk sēdē nepiedalās 
 

2. 
Par  meža apsaimniekošanas funkcijas nodošanu Cēsu novada Centrālajai administrācijai  

Ziņo Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece 

 

Izsakās E.Šīrante, I.Suija-Markova, L.Bukovska, A.Amantovs, G.Grosbergs, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav, 2 - atturas (Guntis  Grosbergs, Jānis 

Kārkliņš), nolemj: 



 4 

1. Precizēt lēmuma projektu, norādot, ka 2024.gada Cēsu novada apvienību pārvalžu 

plānotie ieņēmumi no cirsmu atsavināšanas, 2024.gadā paliek apvienību pārvalžu 

budžetā. 

2. Lēmums “Par  meža apsaimniekošanas funkcijas nodošanu Cēsu novada Centrālajai 

administrācijai” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 11.07.2024. Finanšu komitejas sēdē 
 

3. 
Par Cēsu novada domes noteikumu  

“Transportlīdzekļa izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība” apstiprināšanu  

Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

Izsakās H.Vents, B.Eglīte, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  

Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  

pret nav,  atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes noteikumu “Transportlīdzekļa 

izmantošanas un izdevumu uzskaites kārtība” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 11.07.2024. Finanšu komitejas sēdē 

 

Deputāte E.Frīdvalde – Andersone atstāj sēžu zāli un turpmāk sēdē nepiedalās 

4. 
Par nekustamā īpašuma “Kauliņi 1”, kadastra Nr.4246 001 0030,  

Meijermuiža, Drabešu pagasta, Cēsu novadā, detālplānojuma apstiprināšanu 

Ziņo Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja 

 

Izsakās H.Vents, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

nekustamā īpašuma “Kauliņi 1”, kadastra Nr.4246 001 0030, Meijermuiža, Drabešu pagasta, 

Cēsu novadā, detālplānojuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 18.07.2024. 

Domes sēdē 

5. 
Par Cēsu pilsētas lokālplānojuma, grozot teritorijas plānojumu,  

pilnveidotās redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai 

Ziņo Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja 

 

Izsakās H.Vents, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

Cēsu pilsētas lokālplānojuma, grozot teritorijas plānojumu, pilnveidotās redakcijas nodošanu 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

18.07.2024. Domes sēdē 
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6. 

Par konceptuālu atbalstu Cēsu novada pašvaldības dalībai  

Viedās pilsētas izaicinājuma pilotprojektā “Gudra atkritumu savākšana pilsētās” (SmartWaste) 

Ziņo Zane Pīpkalēja, Vides attīstības projektu vadītāja 

 

Izsakās A.Melbārdis, J.Ķipurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, nolemj 

konceptuāli atbalstīt Cēsu novada pašvaldības dalību Viedās pilsētas izaicinājuma pilotprojektā 

“Gudra atkritumu savākšana pilsētās” (SmartWaste) 

7. 
Par Cēsu novada būvvaldes faktisko rīcību 

Ziņo Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste 

 

Izsakās I.Putniņš, V.Gēme, E.Stapulone, H.Vents, I.Suija-Markova, A.Melbārdis 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, nolemj: 

1. Virzīt lēmumu “Par Cēsu novada būvvaldes faktisko rīcību” izskatīšanai 18.07.2024. 

Domes sēdē; 

2. Līdz domes sēdei organizēt darba sarunu par šī jautājuma tālāku risināšanu un attiecīgi 

precizēt lēmuma projektu. 

8. 
Par zemes īpašumos Pilsoņu ielā 2B un  

Pilsoņu ielā, Līgatnē, Cēsu novadā robežu pārkārtošanu un maiņu 

Ziņo Līga Medne, Līgatnes apvienības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās A.Melbārdis, H.Vents, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

zemes īpašumos Pilsoņu ielā 2B un Pilsoņu ielā, Līgatnē, Cēsu novadā robežu pārkārtošanu un 

maiņu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 11.07.2024. Finanšu komitejas sēdē 

Uz Finanšu komitejas sēdi lēmuma projektam pievienot īpašumu vērtējumu 

9. 
Energopārvaldnieka atskaite par energoresursu izlietojumu 

Ziņo Egils Grigorjevs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes energopārvaldnieks 

 

Izsakās J.Ķipurs, H.Vents, V.Kalandārovs 

Komitejas locekļi uzklausa Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes energopārvaldnieka E.Grigorjeva 

atskaiti par energoresursu izlietojumu Cēsu novada pašvaldībā un pieņem to zināšanai. 
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10. 

Informācija par energopārvaldības sistēmas izveidi un uzturēšanu Cēsu novadā 

Ziņo Egils Grigorjevs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes energopārvaldnieks 

 

Izsakās V.Kalandārovs 

Komitejas locekļi uzklausa Īpašuma apsaimniekošanas pārvaldes energopārvaldnieka informāciju 

par energopārvaldības sistēmas izveidi un uzturēšanu Cēsu novada pašvaldībā un pieņem to 

zināšanai. 

 

 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

 

Raunas iela 4, Cēsis 27.06.2024 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


